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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
Onsdag den 2/4 kl. 18.30 – 21.30 

 
Tirsdag 6/5 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karsten 

Onsdag 11/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Karina 

 
Afbud: Karsten (forælder) og Bertram (elevråd) 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 

18.30 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad:  
Ny medarbejder ansat i en kombistilling i SFO og børnehus. 
Der er også ansat en pædagogmedhjælper. Det er pga. stigende 
børnetal. 
Tandplejen kommer snart på besøg for at tale med forældrene om 
børnenes tandhygiejne. 
Planlægning af karneval. Forældre er i gang med kostumerne. Temaet 
er sommerfugle og insekter. 
Uge 14 er det ”samle-skrald-uge”. Børnene går meget op i det. 
 
Nordre:  
Der er ansat en ny pædagog, som skal være i special både i skole og 
SFO. 
Har afviklet open by night med fællesspisning og hockey-turnering. Godt 
besøgt. 
Der er gang i planlægningen af karneval. Det bliver en fest. 
Rollespilsdagen er lukket ned. Energien bruges på noget andet. 
 
- Skole 
Isenvad: 
Der er inviteret til skolefest. Der opfordres til, at forældrerådene står for 
nogle aktiviteter. 
Elevrådet får også en opgave. 
Teknologitemaet i indskolingen er afsluttet med et forældre og 
bedsteforældrearrangement. Kæmpe opbakning. 
D2 har været på besøg på Nordre til morgenmad og forskellige 
aktiviteter. Det er et led i overgangen fra Isenvad til Nordre. 
C1 har været til idrætsdag i Bording. 
Fagfordelingsmøde er netop afviklet. 
Det rundsendte høringssvar vedr. udstykning ved motorvejen sendes ind 
nu. 
Der er en lille korrektion ift. budgettet. MC forklarer på mødet. SB 
godkender korrektionen. 
Sekretæren har vundet 10.000 kr. til læringsmidler. Der er bl.a. købt 
læringstavler. 
Naturfagsmaraton blev afviklet på Hyldgård. NO og IS var sammen.  
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Nordre: 
En masse sjov i forbindelse med 1. april.   
Pisa for Nordre og andre udvalgt skoler i IBK. Pisa vil indsamle data på 
elever fra 2009. Pisa afvikles i omkring 80 lande og skal bidrage til en 
kortlægning af de 15-åriges læring og trivsel. 
 
Lige nu bruges der en masse tid på næste skoleårs planlægning. 
Herunder tre nydannede 7. klasser. I-eleverne har fået besked om 
optag. 
Masterclass – ledelsen har været på en spændende kursusdag om bl.a. 
trivsel og digital-trivsel. 
En masse børn var i sving i SFO-tiden, hvor de hjalp med at tage en 
masse små runde fliser op, så det var muligt at etablere de nye 
legeredskaber. 
D2 er også inviteret til skolefesten d. 10. april på Nordre. 
 
Infomøde d. 2. april for kommende Isenvad – fint fremmøde og gode 
drøftelser. 
  
- SGU og specialområdet 
Intet 
 
- Forældregruppen  
Orientering om arbejdsgruppens planlægning af forældreaften med 
Marie Hultberg. 
 

2. 18.50 Nyt fra elevråd 
- Elias og Bertram har lavet et næsten endeligt spørgeskema. Skal 

lige tjekkes igennem af elevrådskontaktlærer. 
- Elevrådet har fordelt sig på vagter til skolefest. 

 
- IS-elevrådet har været til møde med Morten C ang. 

undervisningsmiljø, faglokaler og toiletter. Der er sendt besked 
videre i systemet.  

 

 

3. 19.00 Konstituering af bestyrelse 
- Indkaldelse af suppleant 
- Valg af ny formand 
Suppleanten, Elsebeth, træder ind i skolebestyrelsen fra august. 
Dorte fortsætter som næstformand. 
Allan bliver formand for skolebestyrelsen fra august. 

 

4. 19.15 Orientering om næste skoleår IS+NO 
Status på planlægningen  

a. Timefordelingsplan, herunder klassens tid 
Nordre: Gennemgang af mulig placering af klassens tid og 
hvordan der bliver plads til supplerende undervisning og to-
voksne timer.  
SB vil gerne fastholde tre lektioner i fysik/kemi i 9.klasse.  
Indholdet i klassens tid skal tænkes ind løbende og på 
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trivselsdage/værdidag/faguger. 
 
Isenvad: Der lægges en lektion ind på alle årgange til klassens 
tid.  
Drøftelse af musikundervisning. Hvordan kan den afvikles, når 
det er svært at skaffe musiklærer? 
Plan A: Det undersøges om, det er muligt at finde en ekstern 
musiklærer? 
Plan B: Det undersøges om musik kan ligge på temadage/uger? 
Plan C: Musik afvikles som morgensamling og tilknytning til 
øvrige fag. Det kan blive nødvendigt, hvis plan A eller B ikke 
lykkes. 
 

b. Valgfag: Der er obligatoriske valgfag på 7. og 8. årgang med 
eksamen. Der bliver lokalt valgfag på 8. og 9. årgang. Det er 
uden eksamen. 
 

c. Personalesituation og antal klasser  
           Nordre fastholder antal ansatte. 
           Isenvad slår en stilling op, som bliver ledig pga. flytning.  
 

d. Indsatsområder (Sammen om Skolen, praksisfaglighed, 
karakterdannelse, IT-strategi, digital dannelse) 

 Ovenstående bliver fokus på begge skoler, dog er 
karakterdannelse kun på Nordre.  

5. 20.00 Fælles kaffe   

6. 20.15 Deling i matrikler: 
IS:  
a. Opsamling på punkterne om børnehaven fra forrige møde 

 
Forældreinddragelse i børnehaven:  
Der afholdes forældremøde i børnehaven. Gerne inden sommer, hvis 
man kan finde oplægsholder. Temaet bliver om kost og sundhed i 
hverdagen -også med fokus tandsundhed jf. indsats fra den lokale 
børnetandlæge. 
Hvordan kan forældrene kan inddrages mere.  
Der skal også planlægges en legepladsdag med forældrene.  
 
Blepolitik: 
Der er lavet en ny formulering, da den tidligere tekst kunne misforstås. 
Der forsøges at lave en ny formulering, som er mere tydelig. Hvad 
anbefales af sundhedsplejersken? Det undersøges. Det skal være 
tydeligt, at ansvaret er en fællesopgave.  
 
Frugtordning: 
Det kræver en del ressourcer, hvis personalet skal bruge tid på frugt. 
Børnehaven vælger at bruge ressourcen på pædagogisk arbejde frem 
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for at bruge tiden på at lave frugt.  
Børnene kan ikke deltage i at lave frugt pga. hygiejnekrav.  
 
Hvordan synliggøres det pædagogiske arbejde i børnehaven? 
 
 SFO: 
Nu må de spille 15.00-16.30 tirsdag og torsdag og om morgenen. 
Eleverne har accepteret de nye regler, men personalet oplever, at de 
sidder og venter på, at de kan komme til at spille. Opmærksomhed fra 
personalet, på, hvordan det udvikler sig og om eleverne begynder at 
lave andre aktiviteter.  
 
b. Opfølgning på tilsynsrapport Børnehuset (udsættes til Dorte er med) 

 
 c. Skolefest  
 

NO:  
- Løse ender før skolefesten 
Gennemgang af oversigtsplanen og vagtplan. 
Vagtplanen sendes ud senest tirsdag d. 8. april. 

7. 20.30 NO+IS: Drøftelse af status og udvikling af idrætsprofil 
(NO ruller i gang og IS kommer til efter pkt. 6) 
 
Punktet er en fortsættelse fra 5/10: 
a) Beskrivelse af opgaven fra Byrådet og tilbuddets indhold (delvist nået 
5/10)  
b) Udvikling fra 2015 til 2024, herunder budgettet.  
c) Drøftelse af udviklingspotentialer  
d) Drøftelse af underliggende temaer/spørgsmål fra 5/10:  
1. Kan der laves mere reklame allerede i børnehaven, fx en åben træning? 
2. Kan der laves tiltag, så der også bliver SGU i udskolingen?  
3.Hvordan arbejdes med det sociale, så vi undgår opdeling i a-b-i? 
4. Kan man opnå gevinster ved at tænke anderledes mht. skema, fordeling af 
fag og klasser, samarbejde på tværs, parallelle timer, fælles aktiviteter..?  
5. Skal der i opstarten efter ferien være endnu mere fokus på det sociale, 
adfærd og trivsel for nye klasser i Vestfløjen? 
 
Ad A: - 
Ad B: Der har været en nedgang i tildelingen af midler til SGU og I-klasserne 
gennem nogle år. Det er især været ift. løn til en koordinator. Der er fortsat en 
koordinator, men på færre timer. 
Ad C: Det er vigtigt at fastholde SGU for 0.- 6. klasse, da det er unikt. 
Ad D1: Skal der laves reklame for I-klasserne tidligere i mellemtrinnet? Det 
kunne fx være via skolebestyrelsen på forældremøde. Skal vi promovere os 
mere? 
Ad D2: Et stort ønske fra bestyrelsen, men det kræver plads i hallerne, i 
skemaet og økonomi. Kan det lokale valghold på 8. og 9. klassetrin bruges til 
SGU i udskolingen i to lektioner om ugen? 
Ad D3 og D4: BN gennemgår diagram over fokus og forventninger i SGU og I-
klasserne. 
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BN gennemgår overblik ovre tiltag for I-klasserne. 

8. 21.10 Personalesager 
Intet 

 

9. 21.20 Evt.  

10. 21.20  Opslag til AULA 
Fælles: 
Allan Lauridsen er valgt som ny skolebestyrelsesformand, da Ole 
Christiansen udtræder af bestyrelsen til sommerferien.  
Elsebeth Rosenkilde indtræder i skolebestyrelsen til august. 
Der er gang i planlægningen af karnevalsdagen d. 2. maj. 
D2 har været på besøg på Nordre til morgenmad og forskellige 
aktiviteter. Det er et led i overgangen fra Isenvad til Nordre. 
Planlægning af det fælles forældremøde Nordre og Isenvad d. 2. 
september. Der kommer et oplæg om børn og unges nye betingelser 
for trivsel og digital dannelse/trivsel.  
Klassens tid kommer på skemaet i alle klasser på Isenvad skole og de 
fleste klasser på Nordre. Der vil være årgange, hvor klassens tid ligger 
inkluderet i de øvrige fag – typisk dansk. 
 
Isenvad: 
Elevrådet har haft møde med ledelsen om undervisningsmiljøet, 
faglokaler og toiletter. Der er lavet et skriv, som sendes videre i 
systemet for at tilkendegive ønskerne.  
 
Nordre: 
Afvikler årets skolefest d. 10. april. 6. årgang fra Isenvad er også 
inviteret med. 

 

Punkter til kommende møder: Overgang IS/NO, Skolebestyrelsens årshjul, herunder bestyrelsens 
”mærkesager” + Hvordan arbejder forældrene med værdigrundlaget jf. handleplanen i skoletrivselforalle + 
Dialogspil  


